

SUPER STARS

Saint Tropez

Hello everyone,

Just one month away from the SuperStars edition of the Defi Wind in Les Ailes de Saint-Tropez, we've noticed a «low» number of participants for the Qualifications part (October 25th to 27th). The main reasons we've heard include a stay that's too long, too costly, the risk of not qualifying for the SuperStars part, no chance to meet the «top guns,» and more...

Okay! We have just decided on a few modifications considering the mentioned constraints, with the aim of allowing as many people as possible to join us and ensure that the party is a great one... Because that's what Defi Wind is all about, regardless of the model!

As of October 4th, ALL participants registered for the qualification phase are guaranteed access to the «main event»: the SuperStars part from October 28th to November 1st!

So, for those concerned, you are all automatically selected. The 3 days (25th-26th-27th) will remain active and become a Defi Wind Series, a training mode for Rabbit Start, course recognition, and equipment tuning !

For those who are not yet registered, hesitant, or short on time, we are opening the doors to direct entry into the SuperStars part !

To do so:

- Please email us at last@ycst.fr with your application, and kindly provide some references of your level (participation in Defi Wind, other long-distance events, etc.).
- You will receive a registration link in return to confirm your participation.

Of course, it's still possible to join and warm up during the Defi Wind Series...

Just let us know

We are at your disposal for more information.

>>> last@ycst.fr



SUPER STARS

Saint Tropez

Salut à toutes et à tous

A un petit mois du Defi Wind version SuperStars dans Les Ailes de Saint-Tropez, nous enregistrons un trop « faible » nombre de participants pour la partie Qualifications (25 au 27 Octobre). Les principales raisons qui nous « remontent » sont : Un séjour trop long, trop onéreux, un risque de non-qualification pour la partie SuperStars, pas de rencontre avec les « top guns, et d'autres...

Ok ! Nous venons donc de décider de quelques modifications prenant en compte les contraintes évoquées et afin de permettre au plus grand nombre de nous rejoindre et de faire en sorte que la fête soit belle ... Car c'est un peu cela et quel que soit le modèle, l'esprit Defi Wind !!

Au 4 octobre, TOUTES et TOUS les participants enregistrés pour la phase de qualification ont la garantie d'accéder au « main event » : la partie SuperStars du 28 octobre au 1er novembre !

Pour les concernés, vous êtes donc toutes et tous sélectionnés d'office . Les 3 jours (25-26-27) restent actifs et deviennent un Defi Wind Series, mode entraînement, perfectionnement Rabbit Start, reconnaissance parcours, affutage du matos !

Pour celles et ceux encore non-inscrits, hésitants, pas le temps ou autre tralala, nous ouvrons donc les portes à une « entrée directe » à la partie SuperStars !

Pour cela :

o Faites-nous part par e-mail (last@ycst.fr) de votre acte de candidature en précisant svp quelques références de niveau (Participation Defi Wind, autres Longue distances, ...)

o Vous recevrez en retour un lien d'inscription afin de confirmer votre participation.

Il est évidemment toujours possible et RECOMMANDE à toutes et à tous de venir vous chauffer pendant le Defi Wind Series... Veuillez juste nous en informer.

A votre disposition pour + d'informations.
>>> last@ycst.fr

